
南臺科技大學外國學生博士生獎學金續領指導教授考核評量表 

STUST Advisor’s Assessment for International PhD Scholarship 

Renewal 

一、 基本資料 Basic Information  

學生中文姓名 

Student’s Chinese Name 

 學生學號 

Student ID No. 

     

學生就讀系所 

Department/Institution 

 年級 

Grade(year) 

 

學生在職情況 

Employment status 

□否 No (全職學生 Full-time student)   

□是 Yes，現職為 Company/Job position :_____________________ 

指導教授 

Name of Advisor 

 

指導教授聯絡電話 

Advisor’s contact number 

 

二、 南臺獎學金續領資格 STUST Scholarship renewal eligibility criteria 

依本校「南臺科技大學外國學生獎學金設置辦法」第八條:  

獲得本辦法獎學金之碩士及博士學生，入學後第二學期起，，每學學

期正式上課日起二週內，檢附前一學期成績單向國際暨兩岸事務處

申請續領該學期之本校獎學金，續領審查標準如下：一、博士班學

生須每入學當學期結束前確認指導教授人選，學業平均成績須達 

80 分(含)或 GPA 3.38(含)以上，及指導教授考核通過，未符前前條條

件者，學月獎學金新臺幣 10,000 元將予以取消未若情況特殊，簽

核准後不在此限未 

According to The STUST Scholarship Establishment Regulations for International Students 

Article 8: 

Starting from the SECOND semester after admission, current enrolled master and Ph.D. students 

who have received the scholarship are required to submit transcripts from the previous semester to 

the OIA within 2 weeks after the classes begin for renewal verification. The review criteria for 

renewal are as follows: 1. Ph.D. students must select an advisor prior to the end of the first 

semester in the program, maintain a minimum GPA 3.38 out of 4.3 (inclusive), which is 

equivalent to 80 out of 100 (inclusive), pass the evaluation of their supervising advisor. 

Entitlement to the stipend of NT$10,000 monthly will be cancelled if recipients fail to meet the 

listed requirements. Students that fail to meet requirements can apply for special considerations for 

other extenuating circumstances. The stipend will be reinstated if the application is approved by the 

President. 



三、 指導教授審查意見 Advisor's Review Comments 

1. 該博士生是否通過資格考 Has the PhD student passed the qualifying exam?  

是 Yes  否 No 

2. 該博士生是否為博士候選人 Is the PhD student a PhD candidate?  

是 Yes  否 No 

3. 該博士生的修課狀態 the PhD student course enrolls status： 

持續修課中 Currently enrolled in courses  

課程已修畢，進行論文研究中 Completed coursework; now working on thesis 

其它 Other :______________________________________________ 

4. 該博士生的學習態度是否主動積極 Is the PhD student's learning attitude proactive and 

engaged？ 是 Yes  否 No 

5. 該博士生學習與研究之進展是否合乎預期 Is the PhD student’s progress in study and research 

meeting expectations？ 是 Yes  否 No 

6. 本獎學金對每該博士生學習與研究之專注是否有所幫助 Has this scholarship enhanced the 

PhD student's focus on studies and research? 是 Yes  否 No 

四、 整體表現 Overall performance 

請指導教授對該博士生的整體表現（包括研究進行、學習狀況及研究潛力等）進行評估，並提

供是否建議該生續領南臺獎學金的意見未 Please evaluate the PhD student’s overall performance, 

including research progress, learning status, and research potential. Additionally, provide your 

recommendation regarding the student's eligibility for continuing the scholarship. 

通過 Pass，請說明 Please explain :_________________________________________________ 

不通過 Fail，請說明 Please explain :________________________________________________ 

 

指 導 教 授 簽 名 

Advisor’s Signature： 
                           

日期 

Date： 
                   

 

Note: 

1. 國際處每學學期期末考前一週寄發該評量表及學生名單給各院/系所未The OIA will send the evaluation form 

and student list to the colleges/departments one week before the final exam period. 

2. 請各院/系所每截止時間前將指導教授考核評量表回覆予國際處，謝謝未Each college/department please 

submit the evaluation form to the OIA before the deadline. Thank you. 


